
DATATEKNIKSEKTIONEN INOM TLTH
STUDIERÅDET

Protokoll SRD16
2011–05–18

Studierådsmötesprotokoll 2011–05–18

Närvaro: Albin Rosberg Studierådsordförande
Felix Aronsson fr.o.m §5
Fredrik Andersson Revisor, fr.o.m §5
Fredrik Karlsson Programmästare
Alexander Nässlander Vice SRDordf., Skyddsombud, Mötessekreterare, Sektionsordf.
Peter Seimar Källarmästare electus
Jens Elofsson
Mats Rydberg Studierådsordförande electus
Christian Lindgren Stufurepresentant, Valnämndsrepresentant TLTH
Fredrik Karlsson Studierådets Webbansvarig
Jonny Springare fr.o.m §8 till §10
Hans Gylling fr.o.m §9
Philip Holgersson Sexmästare, fr.o.m §1 till §3, fr.o.m §8 till §9
Anton Martinsen Programmästare electus, fr.o.m §9.6

§1 OFMÖ SRD-ordförande Albin Rosberg förklarade mötet öppnat kl 12:12.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar fanns att administrera.

§4 Val av
mötessekreterare

Mötet beslöt

att välja Alexander Nässlander till mötessekreterare.

§5 Godkännande av
dagordningen

Dagordningen godkändes med följande tillägg

att lägga till §9.5, Gyllene pekpinnen

att lägga till §9.6, Hemsidan

att lägga till §9.7, Nollning

§6 Föregående
mötesprotokoll

Inga protokoll fanns att gå igenom.

§7 Beslutsuppföljning Inga punkter fanns att följa upp.

§8 Valärenden och
nomineringar

Mats Rydberg, dt08mr7, nominerades till Ledamot i UN1. Mats
Rydberg nominerades även till Suppleant i Programledningen
för Datateknik. Mötet beslöt

att nominera Mats Rydberg till Ledamot i UN1 2011-07-01 till
2011-12-31.

att nominera Mats Rydberg till Supleant i Programledningen
för Datateknik 2011-07-01 till 2011-12-31.
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Albin Rosberg, ie06ar3, nominerades till Studierådssekreterare.
Mötet beslöt

att välja Albin Rosberg till Studierådssekreterare 2011-07-01 till
2012-06-30.

Felix Aronsson, dt07fa6, nominerades till Världsmästare. Mötet
beslöt

att välja Felix Aronsson till Världsmästare 2011-07-01 till 2012-
06-30.

Jens Elofsson, ic09je3, nominerades till Medrepresentant Utbild-
ningsnämnd 1. Mötet beslöt

att välja Jens Elofsson till Medrepresentant Utbildningsnämnd
1 2011-07-01 till 2011-12-31.

Jens Elofsson, ic09je3, Fredrik Andersson, dt07fa5, Alexander Näss-
lander, dt09an2, Fredrik Karlsson, dt08fk6, Jonny Springare, dt09lk8,
och Peter Seimar, ic09ps1, nominerades till Funktionärer inom
Studierådet. Mötet beslöt

att välja de nominerade för Funktionär inom Studierådet som
en klump.

att välja klumpen till Funktionär inom Studierådet 2011-07-01
till 2012-06-30.

Fedrik Andersson reserverar sig till beslutet om Funktionär inom
Studierådet då han bara vill sitta på hösten.

§9 Meddelanden Vårt kära InfoCom fyller tio år i år och detta skall firas. Jens med-
delar att det skall anårdnas ett jubileum/alunmikväll för att fira
dem.

Felix meddelar att LTH fyller 50 år och att detta även skall firas
med ett jubileum. Detaljerna kring hur det skall ske är inte klara
än, men att det skall bli en tillställning utan dess like är det ingen
tvivel om.

§9.5 Gyllene pekpinnen Pekpinnen är inte i Studierådets ägo för tillfället, men den skall
ordnas fram av Albin. Till pekpinnen skall det även finnas en li-
ten skylt. Då denna inte existerar kom mötet fram till att Mats
och Christian skall fixa fram en sådan skylt. En motivering till
valet av mottagaren för den gyllene pekpinnen måste även fin-
nas och mötet kom fram till att Albin skall ordna fram det innan
Nollningen.

Således, mötet beslöt

att Albin Rosberg hämtar den gyllene pekpinnen från dess nu-
varande ägare, Thore Husfeldt.
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att Albin Rosberg skriver en motivering för mottagaren av den
gyllene pekpinnen innan Nollningen.

att Mats Rydberg och Christian Lindgren gör en skylt till den
gyllene pekpinnen.

§9.6 Hemsidan Då Fredrik Karlsson inte längre skall vara Studierådets Webban-
svarig behövs det något vettig person som kan ta över och sköta
koden. Mötet beslöt

att Fredrik Karlsson skall lämna över sitt arbete till Christian
Lindgren.

§9.7 Nollning Pluggfik under Nollningen är ett aldeles utmärkt sätt för Nol-
lorna att få upp ögonen för Studierådet och det är almänt upp-
skattat av studenter. Då Albin har fått tillbringa många timmar i
köket för att laga den goda maten som Studierådet bjuder på, är
det lämpligt att ha fler folk som kan hjälpa till under dagen. Ma-
joriteten av mötesdeltagarna var överens om att detta är en god
idé. För att detta skall genomföras måste folk anmäla sig till dom
dagarna de kan hjälpa till, och en mötesplanerare vore utmärkt
för detta. Mats Rydberg åtog sig att fixa en mötesplanerare för
studierådet.

§10 Pågående kurser Det diskuterades mycket om rapportskrivning inom olika kur-
ser, bland annat inom Metodikkurserna och Ekonomikurser. Det
var blandade åsikter om dessa rapportskrivningar men det som
mötesdeltagarna var överens om var att det kunde vara bättre
struktur på dem.

§11 Övrigt Christian meddelar att det finns SRD-märken som han skall ta
med till Studierådet. Albin informerar att det vore bra med nya
märken, vilket mötesdeltagarna höll med om.

§12 Skitsnack Som en tradition inom Studierådet snackades det skit på denna
punkt.

§13 OFMA Studierådsordförande Albin Rosberg förklarade mötet avslutat
kl 13:18.

Vid protokollet

Alexander Nässlander
Mötesekreterare

Justeras

Albin Rosberg
Studierådsordförande
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